
سرمربی تیم فوتبال نفت تهران می گوید در حال حاضر تنها هدف این 
باشگاه در لیگ قهرمانان آسیا، عبور از سد تیم فوتبال الجیش قطر است.
علیرضا منصوریان با اشاره به آخرین وضعیت تیم نفت، هم گروهی مجدد با 
تیم الجیش قطر در مرحله پلی آف رقابت های لیگ قهرمانان آسیا، مصدومیت 
همزمان چهار مهره اصلی این تیم، شرایط سخت مالی که نفتی ها در این 
فصل با آن دست به گریبان شده اند، جوانگرایی زردپوشان پایتخت در فصل 
جاری و عدم تغییرات اساسی در میان بازیکنان این تیم در نیم فصل لیگ برتر 

صحبت کرد که در ادامه آن را می خوانیم.
*همانند سال گذشته در مرحله پلی آف لیگ قهرمانان آسیا با تیم 
این دیدار چگونه  نفت در  برای  الجیش قطر هم گروه شدید، شرایط 

خواهد بود؟
سال گذشته نیز در تهران بازی سخت و نفس گیری را با الجیش برگزار 
کردیم. آن ها به لحاظ امکانات در میان تیم های حوزه خلیج فارس باشگاهی 
با صلابت و قدرتمند هستند و از سرمربی هم چون صبری لاموشی بهره 
می برند. ما در بازی سال گذشته نیز به سختی از سد این تیم گذشتیم، پنج، 
شش ملی پوش و چندین بازیکن خارجی بسیار خوب دارند، فصل گذشته در 
شرایط ایده آل خود به سر می بردیم و تیم بسیار سرحالی داشتیم و خیلی سال 
خوبی را پشت سر گذاشتیم اما امسال و در حال حاضر مهم ترین هدف مان 
عبور از مرحله پلی آف لیگ قهرمانان است. پس از آن همه چیز به شرایط 
باشگاه و منابع مالی باز می گردد.سال گذشته تیم نفت در لیگ قهرمانان آسیا از 
نظر مالی خیلی تحت فشار بود. ما باید سه برابر آن چه در لیگ هزینه می کنیم 
را به لیگ قهرمانان اختصاص دهیم. چندین بار گفته بودم که سال سختی را 
از نظر مالی پشت سر گذاشته ایم اما امسال برای تیم نفت سال ریاضت مالی 
است. به هر حال در کنار اعتبار، رفاقت و احساس مسئولیت بازیکنان و 

کادرفنی نسبت به هم، مسائل مالی نیز مقوله ای مهم است.
* با توجه به شرایط مالی تیم نفت در فصل جاری چقدر به صعود 
به مراحل بالاتر لیگ قهرمانان آسیا همانند عملکرد خیره کنندتان در فصل 

قبل امیدوارید؟
سال گذشته در لیگ قهرمانان آسیا تجربه بسیار بزرگی را به دست 
در  حضور  به  توجه  با  هم  بزرگسالان  و  امید  ملی  تیم  در  من  آوردیم. 
رقابت های آسیایی تجارب فراوانی را کسب کردم. یک تیم برای صعود و 
رقابت در چنین مسابقاتی باید از نظر منابع مالی و شرایط لجستیکی برتر 

باشد. اگر این دو با یکدیگر پیش بروند و شرایط مناسبی را داشته باشند قطعا 
می توان به صعود امیدوار بود.

تیم نفت هر چند سال گذشته از نظر منابع مالی ضعف داشت اما تیم 
لجستیکی خوبی را در خود می دید. امسال نیز باید با مدیریت فنی و مدیریت 
اجرایی باشگاه صحبت کنیم و بتوانیم به نتایج مثبتی برسیم. ما نقشه راه فنی 
خود را تا پایان فصل بسته ایم و باید از نظر منابع مالی و تیم لجستیکی نیز 
قوی کار کنیم. در هر حال باز هم می گویم که در کنار رفاقت، اعتبار، دوستی 
و احساس مسئولیت بازیکنان و کادرفنی نسبت به یکدیگر مسائل مالی نیز 
از اهمیت بالایی برخوردار است. یک بازیکن پس از اینکه تمرینش تمام 
می شود به خانه می رود و با خانواده، زن، بچه و یا پدر و یا مادرش مواجه 
است. بازیکنان تیم نفت بازیکنان گران قیمتی نیستند. وقتی شرایط مالی تیم 
بهتر شود می توانیم اندیشه صعود به مراحل بعدی را نیز در سر بپرورانیم، 
اما در حال حاضر تنها هدف مان در لیگ قهرمانان آسیا عبور از سد الجیش 

قطر است.
* تیم شما در فصل جاری با بدبیاری هایی نیز مواجه شده، مصدومیت 

همزمان چند مهره اصلی نفت کار را بیش از پیش سخت کرده است.
من در مربیگری ام همه چیز را پیش بینی می کردم غیر از اینکه همزمان 
بخواهم با مصدومیت چهار بازیکن هم چون سیدجلال حسینی، علی عزتی 
کاپیتان تیم، سانتوز و ایمان مبعلی مواجه شوم. به همه چیز غیر از این مساله 
فکر می کردم. باید در کنار این مساله از تیم پزشکی باشگاه استقلال تشکر 
کنم که بدون توجه به رنگ  لباس بازیکنان، منافع ملی را در نظر گرفتند و 

به ما در این رابطه کمک بسیاری کردند تا مصدومان را هر چه سریعتر به 
میادین بازگردانیم.

* برنامه هایتان برای نیم فصل رقابت های لیگ برتر چیست و اینکه 
آیا قصد ندارید با توجه به جوانگرایی انجام شده در تیم نفت مهره های 

دیگری را نیز جذب کنید؟
ما بازیکنان جدید زیادی را در اختیار داریم و تازه در حال رسیدن به 
ساختار هستیم. هر چند اردوی پیش فصل ما لغو شد اما امیدوارم با توجه به 
قولی که مدیریت باشگاه داده در نیم فصل بتوانیم اردویی را در آنتالیا برگزار 
کنیم. قطعا اگر منابع مالی به تیم تزریق شود و اردوی نیم فصل خود را در 
آنتالیا داشته باشیم به شرایط ایده آل خود باز می گردیم و می توانیم در جام 
باشگاه های آسیا نیز عملکرد خوبی داشته باشیم.قطعا ما قصد اخذ بازیکن 
نداریم اما اگر بخواهیم بازیکنی را نیز جذب کنیم هدف مان معاوضه است 
چرا که نمی خواهیم باشگاه را در شرایط سخت مجاب به خرید بازیکن کنیم. 
قطعا اگر مصدومان در نیم فصل باز گردند تیم در شرایط ایده آل فصل قبل 
قرار می گیرد و شاید در کنار این یک بازیکن را نیز جابجا کنیم. ما جوانان 
خوبی را نیز از تیم امیدها و جوانان و نوجوانان گرفته ایم. دو بازیکن از آقای 
عبدالله نژاد و دو بازیکن نیز از تیم جوانان و نوجوانان خود به تیم بزرگسالان 
آوردیم و قصد داریم نام آن ها را در لیست بزرگسالان بگنجانیم. علاوه بر 
این احتمال دارد یک بازیکن را جابجا کنیم نه اینکه بخواهیم خریدی را 

انجام دهیم.
* تیم نفت به نوعی جوانگرایی در باشگاه را همانند تیم ملی فوتبال 
ایران کلید زده است، ارزیابی تان از این موضوع و سختی هایی که در این 

مسیر با آن مواجه هستید چیست؟
من همیشه اعتقاد دارم باید در کنار باتجربه ها، جوانان را نیز به تیم تزریق 
کنیم. پارسال جوانان زیادی داشتیم و امسال نیز هفت هشت بازیکن جوان را 
نیز به تیم اضافه کردیم. در مجموع استایل تیم نفت عوض شده است. باید با 
صحبت هایی که آقایان قنبرزاده و میرشیبانی انجام می دهیم طوری برنامه ریزی 
کنیم که تنها فصل قبل و بعد خود را نبینیم بلکه تا پایان سال 97 بتوانیم 
بازیکنان خوبی را در اختیار داشته باشیم. در حال حاضر می توانم بگویم 15 
بازیکن جوان داریم که تا پایان سال 97 می توانند باشگاه نفت را بیمه کنند. 
به این نکته نیز اشاره کنم که میانگین سنی 30 بازیکن ما در حال حاضر به 

رقمی معادل 23.3 رسیده است.
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اخباراخبار
پنهان کاری یا فراموشی دست آبی پوشان داد ؛

جریمه یک میلیارد و صد میلیون تومانی استقلال به خاطر ۲ بازیکن داخلی!

هنوز پولی از ملوان نگرفته ام

استیلی: رفیق باز هستم و به خاطر دنیامالی به ملوان آمدم

دلایل انتخاب نشدن سرمربی تراکتورسازی ؛
 تونی استخوانی بزرگ در گلو!

هفته بیست ویکم لیگ برتر فوتسال ؛

تلاش دبیری برای تداوم صدرنشینی

سال ریاضت مالی تیم نفت است ؛
منصوریان: فعلا تنها هدف مان عبور از الجیش قطر است

مدیران  از  یکی  فراموش کاری  یا  پنهان کاری 
شد.در  تمام  گران  مردمی  باشگاه  برای  استقلال 
خیلی  مالی  لحاظ  از  استقلال  باشگاه  که  شرایطی 
درصدی  توانسته  به سختی  و  ندارد  مطلوبی  شرایط 
هنوز  از سویی  و  بدهد  را  بازیکنان خود  قرارداد  از 
یک ریال به اعضای پایه خود نداده است و از همه 
مهمتر تکلیف بدهی 6 بازیکن خارجی جدا شده این 
کمیته  جدید  حکم  دو  نشده  مشخص  فیفا  در  تیم 
افزوده  آنها  مشکلات  بر  باشگاه  این  علیه  انضباطی 
است.هفته گذشته از سوی کمیته انضباطی دو حکم 
به باشگاه استقلال ابلاغ شده که هر دو حکم قطعی 
است.ماجرا مربوط به قرارداد مجید غلام نژاد بازیکنی 
که نیم فصل برای استقلال به میدان رفته و همچنین 
احمد جمشیدیان است که سال قبل در روز آخر نقل 
و انتقالات با بی معرفتی باشگاه استقلال روبه رو شد 
که  نژاد  غلام  شد.قضیه  گذاشته  کنار  فهرست  از  و 
قرارداد او مربوط به زمان مدیریت علی فتح الله زاده 
این است که او قراردادی دو ساله با این تیم امضا می 
کند اما فقط نیم فصل برای استقلال به میدان می رود. 
با تغییر مدیریت در باشگاه استقلال و شروع نقل و 
جالب  نکته  و  شود  می  بسته  متفاوتی  تیم  انتقالات 

استقلال  باشگاه  در  مدیریت  تغییر  با  که  بوده  اینجا 
استقلال  با  هم  بازیکنی  چنین  دانسته  نمی  کسی 
قرارداد دارد چون نام او در فهرست نهایی بازیکنان 
قرار نگرفته بود.مسئله اینجاست که چرا علی نظری 

جویباری که بعد از تغییر مدیریت در باشگاه استقلال 
به  جدید  مدیرعامل  افشارزاده  بهرام  درخواست  به 
همکاری اش در باشگاه ادامه داد در خصوص قرارداد 
غلام نژاد حرفی نزده بود. سوالی که پیش می آید این 

است که در مطرح نشدن این قرارداد عمدی در کار بوده 
و به نوعی پنهان کاری شده یا فراموش کاری باعث شده تا 
قرارداد این بازیکن در باشگاه مطرح نشود.هر چه هست 
اکنون به دلیل شکایت این بازیکن بابت بلاتکلیفی اش از 
سوی استقلال کمیته انضباطی مبلغ 850 میلیون تومان 
این باشگاه را به جریمه نقدی قطعی محکوم کرده است.
همچنین احمد جمشیدیان که روز آخر نقل و انتقالات 
فصل گذشته از فهرست این تیم کنار گذاشته شد به 
دلیل شکایتی که از استقلال کرده اکنون به حکم کمیته 
انضباطی می تواند 250 میلیون تومان از این باشگاه طلب 
کند. جالب است که حکم این رای هم قطعی است. به 
همین راحتی باشگاه استقلال در عرض یک هفته بیش 
از یک میلیارد تومان فقط به دو بازیکن بدهکار شده 
است و باید این پول را هم بدهد.با احتساب بدهی های 
استقلال به کلیه بازیکنانی که تا کنون در این چند سال 
اخیر داشته این باشگاه مبلغی حدود 8 میلیارد تومان فقط 
بدهی به بازیکنان دارد.باید دید باشگاه استقلال در آینده 
چطور می خواهد این بدهی های قطعی را جبران کند و 
از همه مهتر آیا کسی در این باشگاه به دنبال این مسئله 
می رود که چرا قرارداد غلام نژاد برای مدیریت جدید 

رو نشده بود؟!

سرمربی تیم فوتبال ملوان بندر انزلی گفت: تیم ما 
از لحاظ فوتبالی پیشرفت کرده و امیدوار هستیم که در 
بازی های آینده نتایج خوبی بگیریم.حمید استیلی، سرمربی 
تیم فوتبال ملوان بندرانزلی درباره شرایط تیمش، مشکلات 

مالی و ... صحبت هایی را انجام داد که در زیر می خوانید:
با  بازی  از  قبل  شما  بازیکنان  اینکه  مثل   *

تراکتورسازی از باشگاه پول گرفتند؟
درصد کمی از قراردادهای آنها پرداخت شد. آنهایی 
که مبلغ قراردادشان پایین است، کمی بیشتر گرفتند و 
آنهایی که قرارداد سنگین تری دارند، دو تا سه درصد از 
مبلغ قراردادهایشان را دریافت کردند. باشگاه دنبال این 

است که بتواند مشکلات مالی را برطرف کند.
* خودتان تا الان چند درصد از مبلغ قراردادتان 

را گرفته اید؟
صفر درصد! من هیچ پولی از ملوان نگرفتم.

* پس با چه انگیزه ای کار می کنید؟
من رفیق باز هستم و به خاطر احمد دنیامالی به ملوان 
آمدم. وقتی کار را شروع کردیم، قرار شد مشکلات حل شود 
و امیدوارم این اتفاق رخ دهد. می خواهم به خاطر ملوان و مردم 

انزلی نهایت تلاشم را به کار بگیرم و چیزی کم نمی گذارم.
* با این شرایط مربیگری در ملوان برای تان سخت 

نیست؟
قطعاً سخت است. مشکلات مالی از یک طرف و 
بحث امکانات و آب و هوا هم از طرف دیگر ما را اذیت 
می کند. ما باید در باران های سیل آسا و وحشتناک انزلی، 

تمرین و بازی کنیم.
* در چند روز گذشته گفته شد که شاید استعفا 

بدهید. این موضوع واقعیت داشت؟
فعلًا کارم را انجام می دهم. همه ما تلاش می کنیم تا 
تیم خوبی داشته باشیم و معتقدم ملوان از لحاظ فوتبالی 
پیشرفت کرده است. جوان های خوبی را به تیم اضافه 
کردیم و در دو بازی گذشته شایسته این بودیم که امتیاز 

بگیریم، اما متأسفانه نشد.
* وضعیت آسیب دیدگی مهاجمان ملوان به کجا 

رسید؟
آرش افشین را سه تا چهار هفته در اختیار نداریم و 
فرزاد حاتمی هم قطعاً به بازی بعدی ما نمی رسد. همچنین 
وضعیت جلال رافخایی مبهم است. دنبال این هستیم که 

اگر شرایط مهیا شد، یک مهاجم جدید جذب کنیم.
برای  بیشتری  شانس  تیمی  چه  شما  نظر  به   *

قهرمانی در لیگ این فصل دارد؟
واقعاً قابل پیش بینی نیست، چون هنوز نیم فصل دوم 
شروع نشده و مطمئناً اتفاقات زیادی رخ خواهد داد. فاصله 
تیم ها خیلی نزدیک است و حتی وقتی تیم اول جدول با 

تیم آخر بازی می کند، نمی توان چیزی را پیش بینی کرد.

درحالی که مدیرعامل تراکتورسازی تاکید کرده بود 
سرمربی جدید این تیم و جانشین اولیویرا را در پایان جلسه 
روز یکشنبه انتخاب خواهند کرد اما بنابردلایلی این اتفاق 
رخ نداده تا تراکتور همچنان در بن بست باشد!انتخاب 
مسیر حرکت در تراکتورسازی تبریز با مشکلاتی مواجه 
شده است، تونی الویرا به نظر می رسد به دلیل طلب زیاد 
و بالا رفتن سن دیگر انگیزه زیادی برای ماندن در تبریز 
ندارد.اما تصمیم گیری برای مدیران این باشگاه پیرامون 
چگونگی ادامه مسیر هم بسیار سخت شده و با وجود 
آنکه تراکتورسازی اصلا زمانی برای از دست دادن ندارد و 
باید یک شنبه به مصاف استقلال برود در جلسه روز شنبه 
عصر به نتیجه نرسید و اعضا نتوانستند تصمیم مشخصی 
برای تراکتورسازی بگیرند.پیگیری های مهر مشخص کرد 
که دلایل شکست در تصمیم گیری در جلسه اول به شرح 

زیر است:
بدهی به تونی

و  بالاست  بسیار  تونی  به  تراکتورسازی  بدهی 
تراکتورسازی باید فکری بابت این موضوع داشته باشد. 
تونی استعفا داده اما برای جدایی، تراکتور باید با این مربی 
به توافق برسد تا طبق قانون بتواند با مربی بعدی خود قرار 
داد رسمی داشته باشد. حتی اگر چنین هم نبود باید تاکید 
کرد که تراکتور باید با تونی به توافق نهایی در مورد بدهی 

اش برسد تا کار به شکایت نرسد و البته وجود مبلغ بالای 
طلب تونی توافق را سخت کرده است.

اختلاف در هیات مدیره
میان  در  اختلاف  است،  معلوم  و  مشخص  آنچه 
اعضای هیات مدیره تراکتور سازی تبریز است. علاوه 
بر عدم تصمیم گیری که خود موید مشکلات است  و 
حرف هایی که مدیرعامل این باشگاه بر زبان آورده در مورد 
آنچه بر زبان نخواهد آورد باید تاکید کرد که ماه هاست 
که آجورلو در جلسات هیات مدیره تراکتورسازی شرکت 
نکرده و همچنان هم شرکت نمی کند تا اعتراض خود را 
نشان بدهد.اختلاف ها در مورد جدایی تونی و در مورد 
انتخاب مربی بعدی ادامه دارد و البته توقع این است که 
بسیار سریع با وجود این اختلاف ها تعیین تکلیف شود و 

یا تونی ابقا و یا مربی بعدی انتخاب شود.
مشکلات گزینه های مربیان مد نظر

گزینه هایی که عباسی به آنها اشاره کرد هر کدام 
مشکلات خاص خود را دارند. یک به یک این مشکلات 

را از نظر می گذرانیم:
اول: امیر قلعه نویی

نویی  قلعه  امیر  از منظر کارنامه مربیگری  مطمئنا 
کارنامه درخشانی دارد اما در تبریز روی او واکنش خوبی 
وجود نداشته اند. صرف نظر از بیانیه ها و آرای مردمی که 

این روزها لابه لای اخبار تراکتور وجود دارد و به سود امیر 
قلعه نویی هم نیست، درگیری ها و شکایت امیر قلعه نویی 
از تراکتورسازی و البته شکایت این باشگاه از این مربی که 
نهایتا به شکستن درب خانه امیر در تبریز انجامید و مصادره 
خانه اجاره ای وی تنها بخشی از مشکلات فی مابین این 
مربی و آن باشگاه بود.در کنار این موارد برخی مصاحبه ها 
در مورد اطرافیان سرمربی سابق تراکتور سازی به وجود 
آمد که پرونده منکراتی را باز کرده بود و با واکنش شدید 
امیر و همان اطرافیان انجامید و از آن به بعد سکوها در 
یادگار امام )ره( به شدت علیه قلعه نویی شدند تا جایی که 
دو مرتبه امیر قلعه نویی به بهانه های مختلف اصلا حاضر 

نشد با استقلال به تبریز برود.
دوم: رسول خطیبی

اما  می رود  شمار  به  تراکتورسازی  آینده  رسول 
واقعیت این است که خطیبی با درگیری با همین هیات 
مدیره و مدیرعامل از تراکتورسازی جدا شده و انتخاب 
نقطه  به  رسیدن  دقیقا   مدیره  هیات  همین  توسط  او 
باشد  اگر چنین  است.حتی  مدیره  هیات  اشتباه کردن 
و اعضا به این نکته رسیده بودند که کنار زدن خطیبی 
اشتباه بوده بعید است که همین اعضا با این تصمیم به 
آن اشتباه اعتراف کنند.از سوی دیگر خطیبی با وجود 
همچنان  کرده  مربی گری  هم  تراکتورسازی  در  آنکه 

جوان و بی کارنامه محسوب می شود و به این ترتیب 
نمی توان گفت که این گزینه هم گزینه ای ایده آل برای 

تراکتور است.
سوم: حسین فرکی

حسین فرکی کارنامه دارد، او دوبار قهرمان ایران شده 
و مربی بسیار باشخصیتی هم هست اما تراکتورسازی یک 
باشگاه پرشور و پر تماشاگر است و فرکی با تماشاگران 
کنترل  برای  برنامه ای  و  طرح  و  داشته  مشکل  همیشه 
سکوها نداشته است.در واقع فرکی تنها عیب کارش همین 
است که در باشگاه های پر طرفدار کار نکرده وگرنه تاکنون 
سرمربی تیم ملی هم شده بود. او هم در اهواز با تماشاگران 
به مشکل خورد و هم در اصفهان با وجود قهرمانی از هر 
دو تیم هم به همین دلیل جدا شد و البته این مشکلات در 

تبریز بیش از اصفهان و اهواز است.
چهارم: مربی خارجی

گزینه مربی خارجی به چند دلیل خارج از برنامه 
است چرا که هم گران است و هم شناخته شده نیست 
و هم زمان زیادی را از دست می دهد تا بتواند تیمش را 
بشناسد.در نهایت باید گفت تراکتورسازی به دلایل ذکر 
شده در برزخ گرفتار شده و نتوانسته در مورد مربی این تیم 
تصمیم بگیرد و البته امیدواریم  هر چه زودتر تصمیم نهایی 

در مورد این تیم  توسط هیات مدیره اخذ شود.

هفته بیست ویکم لیگ برتر فوتسال با برگزاری 6 دیدار همزمان در 
برتر فوتسال  لیگ  بیست و یکم  برگزار می شود.هفته  شهرهای مختلف 
شهرهای  در  همزمان  دیدار   6 برگزاری  با  امروز   16 ساعت  از  کشور 
مختلف پیگیری می شود.در حساس ترین دیدار این هفته تیم صدرنشین 
دبیری تبریز در مشهد میهمان فرش  آرا است. شاگردان اصغری مقدم که 
هفته پیش توانستند با شکست تأسیسات دریایی صدرنشین به رده اول 
مشهد  در  دشواری  کار  عنوان  این  حفظ  برای  برسند  رده بندی  جدول 
قرار  در صدر  تأسیسات  به  نسبت  بیشتر  بازی  یک  با  تبریزی ها  دارند. 
دارند و می دانند که برای ماندن در صدر جدول باید تلاش فراوانی انجام 
میزبان  تهران  در  هم  دومی  رده  و  امتیازی   39 دریایی  بدهند.تأسیسات 
حفاری اهواز سخت کوش است. حفاری که چند روز پیش با 8 گل میثاق 
را در هم کوبیده، دقایق سختی را مقابل شمسایی و ستاره هایش دارد. در 
طرف مقابل هم وضعیت تأسیسات دریایی در نیم فصل دوم اصلًا خوب 

نیست و چند شکست پیاپی باعث شده که تأسیسات دریایی به راحتی 
صدرجدول رده بندی را از دست بدهد. حالا شاگردان شمسایی می خواهند 
با پیروزی مقابل حفاری دوباره به روزهای خوب شان برگردند.در دیگر 
دیدار حساس این هفته مس سونگون میزبان شهروند ساری است. مسی ها 
که مانند تأسیسات دریایی 39 امتیازی هستند و در رده سوم جدول قرار 
دارند برای اینکه همچنان در جمع مدعیان قهرمانی قرار داشته باشند باید 
کار  افضل  نمی رسد شاگردان  نظر  به  بگذرند، هر چند  از سد شهروند 

دشواری مقابل حریف شمالی و قعرنشین خود داشته باشند.
*یاسین پیشرو قم - گیتی پسند اصفهان

*میثاق تهران - مقاومت البرز
*شهید منصوری قرچک - آذرخش بندرعباس

*تاسیسات دریایی تهران - حفاری اهواز
*مس سونگون ورزقان - شهروند ساری

*فرش آرای مشهد - دبیری تبریز
با توجه به کنار گذاشته شدن تیم کاشی نیلو اصفهان از لیگ برتر، 

فردوسی مشهد در این هفته استراحت خواهد کرد.

برانکو به دنبال مدافع 
زیر ۲۳ سال لیگ یکی

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس قصد جذب یک 
مدافع از تیم های لیگ یکی دارد.برانکو ایوانکوویچ 
برای  سال   23 زیر  میانی  مدافع  یک  دارد  نظر  در 
تیمش پیدا کند تا برای نیم فصل دوم و فصل آینده 
از او در ترکیب تیمش بهره ببرد. با توجه به اینکه 
مدافعان میانی پرسپولیس میانگین سنی بالایی دارند 
احتمال اینکه حداقل یک نفر یا حتی دو نفر از آنها در 
پایان فصل از این تیم جدا شوند، زیاد است. از این رو 
برانکو از حالا به دنبال پیدا کردن یک مدافع جوان 
است تا روی او برای فصل آینده سرمایه گذاری کند.
سرمربی پرسپولیس قصد دارد بازی های لیگ یک را 
از نزدیک تماشا کند تا اگر مدافع جوانی را پسندید 
در تعطیلات نیم فصل او را به خدمت بگیرد. حتی 
برانکو برنامه ریزی کرده بود که دیدار دیروز پیکان 
ببیند، اما با توجه به  برابر مس کرمان را از نزدیک 
اینکه کاروان پرسپولیس ظهر دیروز جزیره کیش را به 
مقصد تهران ترک می کند بعید است برانکو بتواند خود 

را به ورزشگاه پیکان شهر برساند.

تاخیر در پرواز پرسپولیسی ها به تهران
پرواز کاروان پرسپولیس به تهران با تاخیر مواجه 
شد.بازیکنان پرسپولیس در آخرین روز اردو این تیم 
در کیش تا ساعت 11:30 در اختیار خود بودند تا در 
جزیره کیش به تفریح و خرید بپردازند و در ساعت 
شدند.پرواز  حاضر  کیش  فرودگاه  در  نیز  مذکور 
پرسپولیس ها به تهران قرار بود ساعت 12:30 انجام 
پروازشان  آنها اعلام شد  به  اما ساعت 11:45  شود 
با تاخیر مواجه شده و ساعت 13:30 انجام می شود.
برانکو بعد از تاخیری که در پرواز تیم شان بوجود آمد 
به بازیکنان اعلام کرد می توانند یک ساعت دیگر در 
جزیره به گشت وگذار بپردازند.پرسپولیسی ها دیروز 
تمرین نخواهند داشت و امروز نیز استراحت خواهند 
کرد. صبح چهارشنبه دور جدید تمرینات سرخپوشان 

در تهران آغاز خواهد شد.

دیدار استقلال با امیدهایش لغو شد
دیدار تیم های استقلال و امیدهای این تیم لغو 
شد.قرار بود تیم های فوتبال استقلال و امیدهای این 
تیم از ساعت 13 دیروز در کمپ باشگاه به مصاف هم 
بروند اما این دیدار به دلیل بارش برف لغو شد.طبق 
خواسته پرویز مظلومی، بازیکنان در کمپ حاضر شده 

تا پشت یکی از دروازه ها به تمرین بپردازند.

واکنش افشارزاده به ثبت نشدن 
اسامی اعضای هیئت مدیره

اسامی  که  گفت  استقلال  باشگاه  سرپرست 
اعضای هیئت مدیره را برای ثبت در ثبت شرکت ها 
با وجود گذشت  اتفاق  این  نمی داند چرا  اما  داده 
با  افشارزاده  است.بهرام  نداده  رخ  هنوز  ماه  چند 
اشاره به گزارش تسنیم درباره وضعیت مدیرعاملی 
دو باشگاه استقلال و پرسپولیس، اظهار داشت: ما 
چند ماه پیش اسامی اعضای هیئت مدیره را به ثبت 
شرکت ها دادیم و کارهای مربوط به این موضوع 
با  اینکه  درباره  است.وی  شده  انجام  ما  طرف  از 
این شرایط چرا هنوز اسامی اعضای هیئت مدیره 
در ثبت شرکت ها به ثبت نرسیده، عنوان کرد: من 
در جریان این موضوع نیستم اما آنچه قطعی است 
اینکه این کار از سوی ما انجام شده است.افشارزاده 
با بیان اینکه پیش تر هم برای رفتن از استقلال اعلام 
آمادگی کرده بود، گفت: من قبلا هم گفته بودم که 
استقلال  باشگاه  مدیریت  برای  مناسب  فردی  اگر 
باشد، از این سمت می روم. در حال حاضر استقلال 
شرایط حساسی دارد و باید همه استقلالی ها دست 

به دست هم دهند تا این تیم به موفقیت برسد.

دژاگه در لیست سیاه قرار نگرفت
نام  قطر  العربی  ایتالیایی  سرشناس  سرمربی 
اشکان دژاگه را در لیست سیاهی که برای ژانویه 
رضایت  اظهار  او  عملکرد  از  و  نیاورد  کرد  اعلام 
دژاگه  اشکان  فصل  این  در  که  العربی  کرد.تیم 
هافبک توانمند تیم ملی کشورمان را در ترکیب خود 
دارد، با هدایت جیان فرانکو زولا سرمربی سرشناس 
ایتالیایی که در زمان بازیگری اش ستاره آتزوری و 
است  داشته  را  خوبی  نسبتا  عملکرد  بود،  چلسی 
ستارگان  لیگ  از  هفته   11 گذشت  با  اکنون  زیرا 
قطر با 20 امتیاز در رده چهارم قرار دارد.دژاگه در 
تیمش موثر  پیروزی های  از  بسیاری  این فصل در 
بود و توانست عملکرد خوبی را از خود به نمایش 
بگذارد. زولا سرمربی العربی همیشه از عملکرد او 
و  نقل  پنجره  شدن  نزدیک  است.با  کرده  تعریف 
انتقالات زمستانی سرمربی سرشناس العربی لیستی 
را اعلام کرد زیرا سران باشگاه العربی در این فصل 
خواهان قهرمانی هستند و حاضرند سرمایه گذاری 
تغییرات  درباره  کنند.زولا  زمینه  این  در  را  زیادی 
اشکان  پاولینهو و  انتقالات زمستانی گفت:  نقل و 
در این 11 هفته عملکرد خوبی داشته اند و از هر دو 
آنها راضی هستم. رود فانی هم با وجود خطاهایی 
کل  در  و  داشت  خوبی  نسبتا  عملکرد  داشت  که 
راضی هستم اما درباره دوترا برزیلی تصمیم قطعی 
را گرفتم در ژانویه رفتنی است.این درحالی است 
که در روزهای اخیر مطبوعات قطری مدعی شدند 
آندرانیک تیموریان کاپیتان تیم ملی کشورمان را در 
ژانویه رفتنی  دارد و در  قرار  ام صلال  لیست سیاه 

است.

یک نمره ضعیف ۴ دیگر 
برای حاج صفی

»اف. فوتبال  تیم  ایرانی  و  ملی پوش  لژیونر 
اس.فاو فرانکفورت« آلمان یک نمره ضعیف دیگر 
هفدهم  هفته  افزود.مسابقات  قبلی اش  نمرات  به 
رسید  پایان  به  آلمان  بوندس لیگا  دوم  دسته  لیگ 
هفته،  همه  معمول  مطابق  آلمان  کیکر  هفته نامه  و 
به بازی بازیکنانی که در این هفته به میدان رفتند، 
که  حاج صفی  احسان  اساس  داد.برهمین  نمره 
ترکیب  به   1860 مونیخ  با  بازی  در  هفدهم  هفته 
دیگر  ضعیف  نمره  یک  بازگشت،  فرانکفورتی ها 
که  خود  شماره  تازه ترین  در  کرد.کیکر  دریافت 
دیروز منتشر شد، به بازی حاج صفی نمره 4 داد.
در این مسابقه »اف.اس.فاو« موفق شد یک بر صفر 
مونیخ 1860 را مغلوب کند. لژیونر ایرانی هم در 
این بازی برخلاف مسابقات قبلی، به عنوان هافبک 
چپ، به میدان رفت.در این مصاف بهترین بازیکنان 
تیم فرانکفورتی، وایس، شاهین و کنراد بودند که 

هریک 2.5 نمره گرفتند.

پشت پرده پیشنهاد تراکتورسازی 
به برانکو

سرمربی پرسپولیس طبق اخبار منتشر شده با 
پیشنهادی از سوی تراکتورسازی مواجه شده است. 
مسئولان تراکتورسازی هنوز جانشین تونی اولیویرا 
را پیدا نکرده و البته پول لازم برای جدا شدن وی 
را نیز تهیه نکرده اند.شب گذشته خبر جالبی منتشر 
شد، مذاکره مخفیانه تراکتوری ها با برانکو سرمربی 
در  فعلا  برانکو  که  است  در حالی  پرسپولیس!این 
مستقیما  که  رسید  می  نظر  به  بعید  و  است  کیش 
مذاکره ای با وی انجام شده باشد.پیگیری ها نشان 
می دهد با یکی از نزدیکان قدیمی برانکو مذاکره 
شده تا از طریق وی، نظر سرمربی پرسپولیس برای 
حضور در تبریز پرسیده شود.پیش از این نیز اعلام 
به خاطر برخی مشکلات تهدید کرده  برانکو  شد 

که ممکن است نیم فصل از پرسپولیس برود!

دستیاران کی روش 
در تمرین تیم علی دایی 

در  دیروز  ظهر  ایران  فوتبال  ملی  تیم  مربیان 
تمرین تیم صبای قم حاضر شدند.مربیان تیم ملی 
در  را  برتری  لیگ  تیم های  تمرین  در  حضور  که 
دستور کار خود قرار داده اند، ظهر دیروز در تمرین 
و  آقاجانیان  مارکار  یافتند.  حضور  قم  صبای  تیم 
دن گاسپار دو دستیار کارلوس کی روش دیروز به 
زمین خیریه محل تمرین تیم صبا رفتند و دقایقی با 
علی دایی صحبت کردند.این تمرین به خاطر بارش 
شد.  برگزار  سالن  در  چمن  زمین  جای  به  برف، 
همچنین محمدرضا کشوری فرد مدیرعامل باشگاه 

صبا هم در تمرین حضور داشت.

برداشت 6۷۰ میلیونی 
از درآمدهای تراکتورسازی 

بخشی از درآمدهای باشگاه تراکتورسازی در 
سازمان لیگ، توسط طلبکاران این باشگاه برداشته 
شده است.باشگاه تراکتورسازی تبریز در این فصل 
طلبکاران  و  بوده  مواجه  زیادی  مالی  مشکلات  با 
شرایط را برای مدیران این باشگاه سخت کرده اند.
برای  تراکتورسازی  باشگاه  طلبکاران  از  تعدادی 
شکایت  انضباطی  کمیته  به  خود  طلب  دریافت 
کردند و با رأی کمیته انضباطی موفق شدند طلب 
خود را از محل درآمدهای این باشگاه در سازمان 
لیگ دریافت کنند. طبق آخرین آمار، 670 میلیون 
لیگ  سازمان  در  تراکتورسازی  باشگاه  حساب  از 
این  برداشته شده که  باشگاه  این  توسط طلبکاران 
مسئله حساب مسئولان باشگاه را هم به هم ریخته 

است.

نمایندگان باشگاه نفت 
به مالزی سفر می کنند

نمایندگان باشگاه نفت تهران برای حضور در 
آسیا  قهرمانان  لیگ  آموزشی و قرعه کشی  کارگاه 
عازم کوالالامپور می شوند. کنفدراسیون فوتبال آسیا 
برای تیم هایی که در رقابت های لیگ قهرمانان آسیا 
و AFC CUP حضور دارند در تاریخ 10 و 11 
برگزار  آموزشی  کارگاه  آذر(   20 و   19( دسامبر 
می کند و همچنین در تاریخ 10 دسامبر )19 آذر( 
 AFC قرعه کشی رقابت های لیگ قهرمانان آسیا و
CUP برگزار می شود.در همین راستا رحیم علی 
ایرانیان، مدیر تیم نفت تهران و امید گلمکانی، مدیر 
روابط عمومی باشگاه، به نمایندگی از باشگاه نفت 
تهران در این کارگاه و مراسم حضور پیدا می کنند. 
مقصد  به  را  تهران  امروز  نفت  باشگاه  نمایندگان 

کوالالامپور ترک می کنند.

شعار علیه قلعه نویی 
و مدیرعامل تراکتورسازی 

 گروهی از هواداران تیم فوتبال تراکتورسازی 
باشگاه علیه مدیرعامل  این  مقابل  با حضور  تبریز 
دادند. شعار  تیم  این  سرمربیگری  گزینه  و 
تراکتورسازی  فوتبال  تیم  جدید  سرمربی  انتخاب 
این  هواداران  روزهای  این  نگرانی  همچان  تبریز 
تیم  هواداران  از  گروهی  است.  پرطرفدار  تیم 
باشگاه  این  ورودی  مقابل  امروز  تراکتورسازی 
حضور یافتند و علیه عباسی مدیرعامل این باشگاه 
کاندیداهای سرمبیگری  از  نویی یکی  قلعه  امیر  و 
تراکتورسازان شعار دادند.این هواداران که هنوز هم 
دیگر  به  نسبت  بهتری  گزینه  تونی  باورند  این  بر 
رسول  وی  در صورت جدایی  و  است  کاندیداها 

خطیبی می تواند گزینه خوبی باشد.

استقلال  خوزستان 
در سودای رکوردشکنی

تیم   2 اهواز  استقلال  و  استقلال خوزستان 
در  برعکس  کاملا  شرایط  در  لیگ برتر  خوزستانی 
آستانه ثبت رکورد هستند.استقلال خوزستان که 12 
بازی   7 انجام  صورت  در  بوده  بی شکست  بازی 
می  را  نفت  گذشته  سال  رکورد  باخت،  بدون 
شکند. در سال گذشته تیم نفت تهران از هفته پنجم 
تا هفته 25 مسابقات لیگ در 19 بازی بازنده نشد.

لیگ  مسابقات  در  بازی   11 که  اهواز  استقلال  اما 
بد  دیگر  برد،  بدون  بازی   6 با  است،  نشده  برنده 
رکورد پیکان می رسد، تیمی که سال گذشته از هفته 
هیچگاه  دیگر  لیگ برتر  فوتبال  مسابقات  سیزدهم 
برنده نشد تا 17 بازی بدون برد را در این عرصه 

سپری کند.

تکذیب مذاکره پرسپولیس 
با فروزان و طالب لو

که  کردند  اعلام  پرسپولیس  باشگاه  مسئولان 
هیچ مذاکره ای با دروزاه بان فعلی و پیشین استقلال 

نداشته اند.
باشگاه  عمومی  روابط  مدیر  خمارلو،  پندار 
پرسپولیس در مورد اینکه شنیده می شود مسئولان 
طالب لو  وحید  و  فروزان  محسن  با  باشگاه  این 
در  دروازه بان ها  این  از  یکی  تا  داشتند  مذاکراتی 
نیم فصل به پرسپولیس بیایند، اظهار داشت: باشگاه 
هیچ  با  مذاکره ای  هیچ  لحظه  این  تا  پرسپولیس 
بازیکنی از جمله بختیار رحمانی، محسن فروزان و 
وحید طالب لو نداشته است.وی ادامه داد: با توجه 
به اینکه برانکو ایوانکوویچ هنوز فهرست بازیکنان 
نداده  تحویل  باشگاه  به  را  مازادش  و  نیاز  مورد 
با  باشگاه  به مذاکره  مربوط  اخبار  تمام  این رو  از 
بازار گرمی محسوب می شود و  بازیکنان مختلف 

مورد تأیید ما نیست.


